
 

20230523 styrelsemöte, protokoll

Närv: Agneta Lindberg, Gunilla Lööw Östning, Kerstin Bjarby, Lena Bröms Burman, Elsie Mas,  
Ellen Arnesson, Sten-Åke Karlsson, Kerstin Sjöberg
Frånv: Stig Jakobsson (adjungerad) och Urban Näsgårde (adjungerad)

A Formalia

§1 Mötet öppnades.  

§2 Föredragningslistan godkändes. Anmäldes: träff Sveasalen rapporteras på övriga frågor.

§3 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

B Beslutsärenden
Vid nästa träff bestäms datum för aktiviteter som inte planeras av programgruppen. Mat och Prat, 
stickcafé, promenader, bokcirkel, konversation tyska och IT-café.

C Lägesrapporter

§4 Ekonomi, budget, medlemsfrågor
Ekonomi:
Elsie rapporterade bidrag för lokalkostnader på 6000 kr, pengarna kommer i höst.
Budget: vinsten just nu är 11 779
Medlemsfrågor: Agneta rapporterade att de medlemmar som inte betalt har nu rensats bort, just nu 
finns 390 st. medlemmar. Samt ytterligare 3 som ej betalat ännu.
På träffen för nya medlemmar kom 10 st. och de fann varandra snabbt.

§5 Förbund och distrikt Sten-Åke och Eva rapporterade från ordförandekonferensen. Förbundets 
kongress kommer att genomföras i juni.

§6 Verksamhetsgrupper: KPR, Patientråd, Trafik/BRÅ
KPR: Kerstin rapporterade från mötet med KPR. Utförliga minnesanteckningar läggs ut på vår 
hemsida.
Patientrådet rapporterade Lena Bröms Burman om. Lena fick två frågor att ta upp 1. Vilket syfte har
patientrådet och det ska vara ett samtalsforum där information och frågor om region och kommun 
dryftas. 2. Vad händer med Limsjögården? Det är en privat fastighetsägare som kommunen har hyrt 
av och nu sagt upp och flyttat till Tibble/Lycka.
Det har inte varit något möte för Trafik/Brå

§7 Övriga grupper: Ellen rapporterade från friskvårdsgruppen om aktiviteterna i Övermo som varit 
mycket uppskattade, långvandring där ca 42% var från SPF.
Rapport från gökottan son var en mycket uppskattad tur. Åke lyckades kalla på göken så att vi som 
var med fick både se och höra den.
Teori i parkgolf har genomförts 2 gånger och den 1 juni ska vi få prova att spela på banan i Insjön.
Läkemedel/hörsel finns inte något att rapportera.



Informationsgrupp inget att rapportera.

§8 Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter.
Digitalt ombud ska finnas i alla föreningar.
Stickcafét gjorde sin sista träff i måndags promenader gör sin sista gång den 29/5.
Vid nästa träff bestäms datum för aktiviteter förutom programgruppens planering
Tyska konversationern återkommer till hösten.
Säsongsavslutningen är planerad och under kontroll.
Eva söker aktivitetsbidrag för sommaraktiviteter  för orkidévandring, parkgolf med fika  samt att vi 
subventionerar två aktiviteter.
Nästa möte ska vi besluta om inträde och planera för den 5/9.
Vi genomförde enkäten som SPF skickat ut.
 

D Övriga frågor

§9 Övriga frågor
Eva rapporterade om träff i Svesalen där de rapporterade att parkering skulle avgifts beläggas, att de
skulle undersöka möjligheten att betala halva hyran.

Nästa möte
Blir 13/6 med lunch.

E Mötet avslutas

§12 Mötet avslutades

Leksand den 23 maj 2023

Eva Jonsson, ordf.                                                                 Lena Bröms Burman, sekr.


